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Abstract (en)
[origin: AU2020201022A1] Abstract: The invention relates to a system comprising a ground drilling device having a control device for operating the
ground drilling device, wherein the system moreover comprises an input device functionally coupled to the control device for entering at least one
parameter for the operation of the ground drilling device, particularly a parameter bringing about a starting of the drilling with the ground drilling
device or a stopping of the drilling performed with the ground drilling device, wherein the input device is designed as a remote control.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein System aufweisend eine Erdbohrvorrichtung mit einer Steuereinrichtung zum Betrieb der Erdbohrvorrichtung, wobei das
System ferner eine mit der Steuereinrichtung funktional gekoppelte Eingabeeinrichtung zum Eingeben mindestens eines Parameters für den Betrieb
der Erdbohrvorrichtung aufweist, insbesondere eines Parameters, der ein Starten des Bohrens mit der Erdbohrvorrichtung oder ein Stoppen eines
mit der Erdbohrvorrichtung durchgeführten Bohrens bewirkt, wobei die Eingabeeinrichtung als Fernbedienung ausgestaltet ist.
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